
Odpověď na interpelaci pana zastupitele Jaroslava Vernera (odpovídá paní místostarostka 
Soňa Tománková) 

 

Vážený pane Vernere, 

v reakci na Vaši interpelaci podanou na 7. jednáníZMČ Praha 14 ohledně situace v ulici 
Rožmberská a zaslané podklady k této interpelaci si Vám dovoluji sdělit následující: 

vyzvali jsme dodavatele, společnost DOZNÁ, s.r.o., k prověření Vámi oznámených pochybností 
v metráži dodaného značení a v současné chvíli čekáme jejich vyjádření, které Vám po obdržení 
obratem zašleme. 
Předpokládáme, že dodavatel se k uvedeným skutečnostem vyjádří v termínu do 19. 6. 2024. 

Míry, které jste nám zaslal, vychází z kontrolního měření Odboru dopravy, prováděného 
standartním silničním měřidlem (měřící kolečko - trasoměr) v rámci převzetí díla a následně i pro 
účely auditního šetření. 
Domníváme se, že zjištěné odchylky mohou tak být dány též odchylkou měřidla. Provedeme 
proto jeho novou kalibraci. 
Zároveň doplňuji, že správnost fakturace dodavatele za provedené vodorovné značení bude též 
předmětem dalšího interního auditu. Druhý (následný) interní audit, kterým byly zkontrolovány 
veškerá fakturace uvedeného dodavatele a přijatá nápravná opatření z prvního auditu, nicméně 
nedostatky v metráži nezjistil. 

Řešení situace vypsáním nové veřejné zakázky, a tedy případnou změnou dodavatele se jeví jako 
možné, je ale otázkou, zda je to v souladu s principem péče řádného hospodáře naším zájmem. 
Na základě průzkumu obvyklých cen lze totiž předpokládat, kromě časových a finančních 
nákladů na administraci nového nadlimitního řízení, také navýšení vysoutěžených jednotkových 
cen oproti cenám dosavadním, z roku 2014.  
Přestože i toto řešení je zvažováno, priorita je vnímána v nápravě vnitřního kontrolního systému 
na dotčeném odboru, k čemuž byla přijata příslušná vnitřní opatření. 

S pozdravem 

Soňa Tománková 

 


